
 1

P R O T O K Ó Ł      Nr  LIV/05  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu 31 maja 2005 roku  

 
 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  18 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
 
Zastępca Burmistrza, Skarbnik Miasta, radni Rady Miejskiej, mieszkańcy miasta. 
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Otwieram LIV Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art. 20 ust 3 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- /Odczytuje wniosek o zwołanie sesji wraz z porządkiem obrad/ 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Chciałem prosić o wyraŜenie zgody na wprowadzenie jeszcze jednej  uchwały jest to 

konieczne według Ministerstwa Sportu, po zgłoszeniu, Ŝe dostaliśmy dotację w wysokości 270 
tys. na remont MOSiR. Proszę o wyraŜenie zgody na wprowadzenie w pkt. 17 przed zmianami 
w budŜecie. 

- Sygnalizuję teŜ autopoprawki do zmian w budŜecie oraz do regulaminu przyznawania 
stypendiów sportowych. 
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Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Ta uchwała nie ma uzasadnienia i komentarzu, a podejmowaliśmy taki wniosek, aby uchwały 

posiadały te elementy. Powinno tak być tym bardziej, Ŝe nie była omawiana na Komisjach i w 
posiedzeniu Komisji nie uczestniczą przedstawiciele Urzędu. Jest to uchwała niekompletna. 
Dlatego nie powinniśmy jej głosować. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Czy kwota 270 tys. jest kwotą w pełni przyznana dotacją? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Tak to jest cała kwota. Jest rozdzielona 200 tys. w tym roku, 70 tys. w następnym. Jest ona w 

formie weksla inblanco i wymogiem jest podjęcie w formie uchwały. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Uchwała jest kompletna. Informację o potrzebie podjęcia takiej uchwały otrzymaliśmy wczoraj, 

więc przygotowywana była na gorąco. JeŜeli chcemy, aby wszystko poszło jak najszybciej to 
musimy podjąć ja dzisiaj, wtedy pieniądze będą we wrześniu i do końca roku musimy rozpisać 
przetargi, a jeśli nie to pieniądze przepadną. Proszę wziąć pod  uwagę, czy to co pani 
powiedziała jest słuszne. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Jeszcze dzisiaj rozmawialiśmy z Bankiem i pierwszy raz Rada wyraŜa zgodę na podpisanie 

weksla. Wcześniej nie wymagało to uchwały intencyjnej. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę o zapoznanie z tym dokumentem. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Oczywiście. Wystąpiliśmy na dwa zadania. Z tzw. totalizatora, zaś wstępnie selekcjonuje 

wojewoda. Ministerstwo zaopiniowało nam jeden wniosek pozytywnie na remont MOSiR. 
Występowaliśmy o 100 tys. a otrzymaliśmy 270 tys. 200 tys. mamy na ten rok i 70 tys. w 
przyszłym.  

 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Podejmowaliśmy wniosek, w sprawie wszystkich uchwał. Szanujmy się, bo inaczej i tak nas 

nie szanują. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Stawiam wniosek o zwołanie teraz posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetową, omówilibyśmy 

ta sprawę i chcielibyśmy wysłuchać pewnych informacji od pani Skarbnik. Chciałbym aby ta 
informacja była pełna. Moglibyśmy spokojnie podyskutować, abyśmy wiedzieli na co moŜemy 
sobie pozwolić. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- W tej chwili mamy tylko potwierdzić czek inblanco, który będzie wypłacony przez Totalizator 

Sportowy. Te 270 tys. to darowizna, więc nie wiem o czym mamy dyskutować. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
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- /Odczytuje pismo w sprawie zatwierdzenia dofinansowania/ 
- Kompletujemy  dokumenty i brakuje nam juz tylko tej uchwały. 
 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Wczytując się w treść słychać, Ŝe ten weksel jest zabezpieczeniem prawidłowego 

wydatkowania. Nie jest to kwestia odpowiedzialności, ale nadzoru prawidłowości 
wydatkowania. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Mamy termin do 30 czerwca, a czasem wnioski mogą wracać do poprawki. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Dofinansowanie to jest na ogół część inwestycji. Czy będziemy teraz musieli coś zmieniać w 

budŜecie, aby pozyskać własne środki. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Mamy w budŜecie 100 tys. na ten cel, a dofinansowanie to reszta. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Co z realizacją, jeŜeli będzie nieprawidłowa to będą cofnięte tak wynika z uchwały? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Tak. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Na ostatnich meczach mieliśmy 800 osób, trzeba zakupić trybuny teleskopowe aby pomieścić 

1000-1500 osób. NaleŜy zmienić parkiet. Proszę o poparcie tego projektu. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Czy to są środki z totalizatora, czy znacie państwo tą umowę czy nie zawiera kruczków 

prawnych. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Z totalizatora płyną sporę  pieniądze i tak się buduje oraz remontuje wiele obiektów 

sportowych, np. Stadion Śląski. 
- Przechodzimy do głosowania o wprowadzenie do porządku uchwały w sprawie wyraŜenia 

zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta umowy na dofinansowanie przedsięwzięcia p.n. 
Modernizacja i rozbudowa kompleksu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przy ul. 
Sportowej. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
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Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad  
 

 
 
1. Otwarcie obrad  
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Podjecie uchwał w sprawie:  

1. zmiany uchwały Nr XLIX/691/2005 Rady Miejskiej w  Czeladzi z dnia 5 kwietnia 2005 
r. w sprawie przyj ęcia statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Mar ii Nogajowej w 
Czeladzi. 

2. zmiany uchwały Nr XLVIII/682/2005 Rady Miejskiej  w Czeladzi z dnia 31 marca 2005 
r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialn ej o charakterze socjalnym. 

3. sprzeda Ŝy działki nr 125/5, k.m. 55 przy ul. Norwida w Czel adzi, 
4. sprzeda Ŝy części działki nr 208, k.m. 24 o pow. ok. 560 m 2 przy ul. Mysłowickiej. 
5. sprzeda Ŝy działek nr 11/1 i 12/1, k.m. 53 przy ul. Wiejskie j. 
6. sprzeda Ŝy działki nr 94/10, k.m. 19 przy ul. Staszica. 
7. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 5/19 k.m. 13 o pow. 74 m 2 przy ul. 

Ogrodowej. 
8. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki Nr 218 k.m. 22 o pow. 67 m 2 przy ul. 

Ciołkowskiego. 
9. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 56/15 k.m. 4 o pow. 15 m 2 przy 

ul. Szpitalnej. 
10. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 82 m 2 przy 

ul. Ogrodowej.  
11. skorzystania z prawa pierwokupu prawa u Ŝytkowania wieczystego 1/55 cz ęści 

działki nr 35/62 k.m. 41 o pow. 1571 m 2 przy ul. Powsta ńców Śląskich. 
12. skorzystania z prawa pierwokupu prawa u Ŝytkowania wieczystego działki nr 11/5 

k.m. 47 o pow. 1082 m 2 przy ul. Nowopogo ńskiej. 
13. sprzeda Ŝy części działki nr 61 k..m. 50 o pow. ok. 700 m 2 przy ul. Handlowej. 
14. sprzeda Ŝy działki nr 220/3 k.m. 27 o pow. 2 847 m 2 przy ul. Mysłowickiej. 
15. skorzystania z prawa pierwokupu prawa u Ŝytkowania wieczystego dz. Nr 242/7 k.m. 

30 o pow. 21 m 2 przy ul. Katowickiej. 
16. szczegółowych zasad i trybu przyznawania, wstrz ymywania i cofania oraz 

wysoko ści stypendiów sportowych. 
17. wyra Ŝenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta umow y na dofinansowanie 

przedsi ęwzięcia p.n. Modernizacja i rozbudowa kompleksu Miejski ego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji przy ul. Sportowej. 

18. zmian w bud Ŝecie miasta na 2005 r. 
4. Zamkni ęcie obrad Sesji. 

 
 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/691/2005 Rady Miejskiej w 

Czeladzi z dnia 5 kwietnia 2005 r. w sprawie przyjęcia statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej 
im. Marii Nogajowej w Czeladzi. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jest to jedna z tych uchwał, do której nadzór kiedyś nie miał uwag, a teraz ma. Reagujemy na 

sygnał i wprowadzamy zmiany. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Kto jest za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/682/2005 Rady Miejskiej w 

Czeladzi z dnia 31 marca 2005 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym. Czy ktoś chciałby zabrać głos? 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Czy to jest ostateczna wersja? 
 
Adam Jandała   - kierownik wydziału edukacji  
 
- Nie mogę odpowiedzieć, czy nie będzie kwestionowana. Mogę odpowiedzieć z taką dozą 

prawdopodobieństwa jak wcześniej. Uzgadnialiśmy z nadzorem i twierdzili, Ŝe wszystko jest 
prawidłowo. Po miesiącu okazało się, Ŝe jednak mają zastrzeŜenia. Wielu gminom 
zakwestionowano taką uchwałę. Sprawdzał to jeszcze raz radca prawny. Teraz wydaj się, Ŝe 
nie powinna być kwestionowana. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Było pytanie kiedy zaczniemy wypłacać te pieniądze. Chcę powiedzieć, Ŝe nadal nie nadeszły 

one z budŜetu Państwa. Ma to być kwota 106 tys. i jest to mało. Nie są to pieniądze, które 
będą wydawane w gotówce, ale tylko w postaci ksiąŜek, sprzętu itp. To nie są pieniądze na 
Ŝycie. Tylko jeŜeli rodzic przyniesie rachunek na np. ksiązki wtedy będzie mu refundowane. 

 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Czy będzie moŜliwość refundowania biletów miesięcznych? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Tak. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Jaką część zaspokoją te kwoty, czy jest rozeznanie? Dobrze byłoby znać stan faktyczny, czy 

tych pieniędzy będzie wystarczające. Potem będzie się odsyłać ludzi do radnych. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Rada nie decyduje o wielkości dofinansowania. Wszyscy, którzy złoŜą wnioski otrzymają 

pieniądze proporcjonalnie do posiadanych środków. Wybraliśmy taki wariant, Ŝe kaŜdy 
dostanie, a nie tylko część. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
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15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 125/5, k.m. 55 przy ul. Norwida w 

Czeladzi. Czy są jakieś pytania? Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie sprzedaŜy części działki nr 208, k.m. 24 o pow. ok. 560 

m2 przy ul. Mysłowickiej. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Pod koniec roku przyjmowaliśmy uchwałę odnośnie dzierŜawy działek przy ul. Mysłowickiej. 

Chodzi mi o Mysłowicką – 2847m².  Były to uchwały intencyjne. Teraz jest mowa o nie 
wyraŜenie zgody na sprzedaŜ w trybie bezprzetargowym. Wracając do tamtej uchwały, jest to 
niespójne. Czy teraz jest inna koncepcja? 

 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Wniosek był o wyraŜenie zgody na sprzedaŜy w trybie bezprzetargowym. Teraz proponujemy 

nie wyraŜać zgody, więc jest spójna z tą uchwałą z 2004r. 
 
Krzysztof Francikowski  - Radny  
 
- Czy my nie jesteśmy zainteresowani sprzedaŜą tej działki w trybie przetargowym. Jest to dość 

duŜa działka, uzbrojona. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Nie moŜna tam postawić indywidualnego domku jednorodzinnego. Jest przeznaczony do 

kompleksowego zabudowania. Nie ma tu moŜliwości wydania warunków zabudowy na domek 
jedno rodzinny. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
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15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie sprzedaŜy działek nr 11/1 i 12/1, k.m. 53 przy ul. 

Wiejskiej. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Kto dzieli te działki, kiedy został dokonany ten podział? Dlaczego ma kształt trapezu, w jaki 

sposób będzie tu zorganizowany dojazd. Czy jest juŜ na nią chętny. Dlaczego tą sprzedajemy, 
a sąsiednie zostawiamy? 

 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Ten podział w momencie kiedy powstawały zbiorniki. Nie było zainteresowania tym terenem. 

Teraz znalazł się chętny, który chce zakupić tą działkę. Jednak nie ma moŜliwości sprzedaŜy 
w trybie bezprzetargowym. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
1 radny głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 94/10, k.m. 19 przy ul. Staszica. 

Czy są jakieś pytania? Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 5/19 k.m. 

13 o pow. 74 m2 przy ul. Ogrodowej. Czy są jakieś pytania? Kto jest za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki Nr 218 k.m. 

22 o pow. 67 m2 przy ul. Ciołkowskiego. Czy są jakieś pytania? Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych bez Z.Bazańskiej/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

56/15 k.m. 4 o pow. 15 m2 przy ul. Szpitalnej. Czy są jakieś pytania? Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych bez Z.Bazańskiej/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części działki nr 

54/1 k.m. 13 o pow. 82 m2 przy ul. Ogrodowej. Czy są jakieś pytania? Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych bez Z.Bazańskiej, I.Gawrońskiego/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa uŜytkowania 

wieczystego 1/55 części działki nr 35/62 k.m. 41 o pow. 1571 m2 przy ul. Powstańców 
Śląskich. Czy są jakieś pytania? Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych bez Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa uŜytkowania 

wieczystego działki nr 11/5 k.m. 47 o pow. 1082 m2 przy ul. Nowopogońskiej. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Zrobiło się głośno, Ŝe w tym miejscu ma powstać stacja benzynowa. Mieszkańcy otrzymali 

takie powiadomienia. Kiedyś juŜ była podobna sytuacja. Stoi tam kiosk spoŜywczy, są tam teŜ 
otwory wentylacyjne. JeŜeli podejmiemy decyzję, a ta osoba podjęła juŜ działania, a 
mieszkańcy się temu sprzeciwiają to jaka jest sytuacja? 

 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Z wnioskiem zgłosił się inwestor, nie będący właścicielem tej nieruchomości. Aby uzyskać 

warunki zabudowy nie trzeba być właścicielem. Sąsiedzi otrzymali zawiadomienie, Ŝe taki 
wniosek wpłynął, dlatego było wiele interwencji. Zapoznaliśmy inwestora z zastrzeŜeniami i 
potem wpłynął wniosek korygujący. Na działce jest duŜo uzbrojenia, którego inwestor nie jest 
w stanie wyeliminować, ale to jest moje odczucie. Jednak nie mogę mu odradzać, a jedynie 
uświadomiłam mu. Po tym znacznie zmniejszyła program działania. Było to juz po zawarciu 
aktu ze Spółką Restrukturyzacji Kopalń. Wniosek jest w trakcie załatwiania. 
 

Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Czy jest plan zagospodarowania dla tego terenu? 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Nie będzie tylko prowadzona lokalna analiza. Jaka funkcja jest spójna bądź nie na tym terenie 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Czy moŜe być pozytywny? 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- MoŜe być pozytywny. Będę się posiłkowała raportem ze Starostwa i Inspektora Sanitarnego. 

Wniosek wpłynął pod koniec kwietnia. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Od tej decyzji obie strony mogą się odwołać? 
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GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Tak. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
5 radnych głosowało za 
3 radnych głosowało przeciw 
10 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie sprzedaŜy części działki nr 61 k..m. 50 o pow. ok. 700 

m2 przy ul. Handlowej. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Dotyczy działki gminnej, szerokość 3 do 4 m². PołoŜona jest między kompleksami prywatnymi. 

Jest to ślad ulicy Małobądzkiej, potem jej ślad się zaciera. Ten sam właściciel jest po obu 
stronach. Kupujący chciałby nabyć część działki. W tym terenie jest plan zagospodarowania, 
nie ma tam, Ŝadnej drogi w planach. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Jest to kolejna droga historyczna, tak nam znikają drogi. Nawet jeŜeli jest to tylko dróŜka to 

pozostawia układ historyczny. Walory historyczne to takŜe przestrzeń, którą stworzyli 
przodkowie. Ta droga jest warta zachowania, bo moŜe nam być potrzebna. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Głosujemy projekt o nie wyraŜenie zgody na sprzedaŜ w trybie bezprzetargowym. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych bez A. Horzelskiej-Matyi/ 
 
11 radnych głosowało za 
1 radny głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Drugiego projektu tej uchwały o wyraŜenie zgody nie musimy juŜ głosować.  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 220/3 k.m. 27 o pow. 2 847 m2 przy 

ul. Mysłowickiej. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
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- Czy to mogłoby być pod zabudowę indywidualną? 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Jak to się ma do uchwały z 2004r., Ŝe działka jest wydzierŜawina pod budownictwo 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Sąsiednia była sprzedana, po duŜej działce jest wytyczona droga dojazdowa, teraz jest 

wniosek na ta duŜą działkę. Jest to ten sam właściciel, osoba fizyczna. 
- Te uchwały nie wykluczają się, bo to jest cały kompleks. SprzedaŜ tej działki zamyka cały blok 

i byłby wyłączony z tej uchwały, o której pan mówił. 
 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- Czy ta działka jest uzbrojona? 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Uzbrojenie jest w ul. Mysłowickiej. 
 
Krzysztof Francikowski - Radny  
 
- Na jaką kwotę wyceniono w przetargu 4 lata temu? Czy ten właściciel ma zgodę na budowę? 

Nie będzie tam działalności gospodarczej? 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Nie pamiętam kwoty. Zgoda na budowe jest wydana. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
9 radnych głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa uŜytkowania 

wieczystego dz. Nr 242/7 k.m. 30 o pow. 21 m2 przy ul. Katowickiej. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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PRZERWA 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu przyznawania, 

wstrzymywania i cofania oraz wysokości stypendiów sportowych. 
- Rozdałem państwu informacje na temat naszych koszykarzy. Chciałbym, aby trener SłuŜałek 

zabrał głos. 
 
Tomasz Słu Ŝałek  - trener CKS 1924 Czelad ź 
 
- /Składa podziękowania za pomoc dla klubu i omawia organizację imprez sportowych z 

udziałem CKSu/ 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Średnia bazowa jaka to jest kwota i ilu mamy zawodników w stowarzyszeniu? 
 
Tomasz Słu Ŝałek  - trener CKS 1924 Czelad ź 
 
- Jest to około między 40-50 zawodników. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Czy pani skarbnik wyliczyła juz jaka to byłaby kwota dla budŜetu? Ja rozumiem, Ŝe wiele 

zrobiono dla promocji. Jednak Komisja Rewizyjna kontrolowała CKS i kiedy skończyły się 
dotacje skończyła się teŜ druŜyna obawiam się aby nie było teraz podobnej sytuacji. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Czy nie powinniśmy podejmować decyzji znając konkretne kwoty, powinniśmy wiedzieć jakie 

to będą skutki dla budŜetu. Rozumiem, Ŝer teraz nie ma tych pieniędzy w budŜecie. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- W III § 1 mamy zapis, Ŝe stypendia będą jak w pkt. 1, a takiego punktu nie ma. Nie wiem gdzie 

on się zaczyna. Pkt 2 rozdz. III w § 1 za kwotę bazową przyjmuje się kwotę wynagrodzenia, 
teŜ nie wiadomo, którego punktu to dotyczy. Brakuje sprecyzowania, jak jest ta kwota bazowa. 

- Zaskakuje mnie, Ŝe jest to uchwała pod jedno stowarzyszenie, jest tu kwestia innych 
stowarzyszeń, ale nikt się do niego nie kwalifikuje. Osoby indywidualne mają małą szansę. 
Wnioski naleŜy składać do Burmistrza i mogą to robić stowarzyszenia i kluby. Nie znam 
dokładnie ustawy, ale jest tu pewne rozbicie. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Stowarzyszenia i kluby działają w oparciu o ustawę o kulturze fizycznej. Teraz nie mamy 

sportowych spółek akcyjnych, wtedy nie wchodziłoby to pod stypendia. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Są wymienione klub stowarzyszenia, więc powinno to być sprecyzowane. 
- Ostateczna kwota jest ustalana przez Burmistrza, nie wiemy jakie uprawnienia dajemy 

Burmistrzowi. MoŜe być podejrzenie o uznaniowość. Powinno to być określone. Kwota 
bazowa jest stosowana do róŜnych sytuacji i moŜe wynosić róŜnie. 

- Czy jest to roczne czy miesięczne? Czy to dotyczy tylko seniorów, ale teŜ młodszych czy 
inwalidów? 

- Jak była by kwota roczna bo stawka bazowa wacha się od 2,5 do 5 tys.  
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- Jest ona zmieniona w stosunku do poprzedniego projektu. Kandydatów do nagród mogą 
zgłaszać zarządy klubów, nie ma juŜ wymienionych stowarzyszeń. Mogą występować 
rozbieŜności. 

- JeŜeli miałyby być stypendia to dla wszystkich osiągających dobre wyniki. Nie wiem czy 
moŜemy dzisiaj rozwiać te wątpliwości. Potrzebna jest nam szersza wiedza na ten temat jeŜeli 
mamy głosować. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Nie będę wchodził w szczegóły, ale nie jest to cudowna recepta na wszystko, bo jest to 

pierwsza uchwała tego typu. 
- JeŜeli mówimy o dyscyplinie zespołowej to mówimy o określonej klasie zespołu. Na tym 

poziomie we wszystkich związkach sportowych są juŜ stypendia sportowe na doŜywianie 
zawodników. Tak jest we wszystkich dyscyplinach. 

- Cenną uwagą jest, Ŝe osoby indywidualne powinny mieć moŜliwość korzystania ze 
stypendiów.  

- Jestem za przyjęciem projektu, z góry zakładam, Ŝe będzie miał swoje błędny i 
niedociągnięcia.  

 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Dlaczego regulamin nie był omawiany na Komisji Oświaty? 
- Jakie sumy określa Rada bo jest taki zapis, Ŝe to Rada określa wysokość stypendium. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Mam wniosek. W czerwcu odbędzie się sesja na temat sportu i wtedy będziemy dyskutować 

nad tym regulaminem, który zawiera wiele niejasności. Panią skarbnik chciałam prosić o 
omówienie konkretnych kwot i wskazanie miejsca w budŜecie, z którego te środki mamy 
zamiar wygospodarować. Wniosek o przedyskutowanie tego na Komisji Oświaty. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Popieram wniosek, aby przesunąć to na następną sesje, a wcześniej aby zajęły się tym 

Komisje z uzupełnieniem o wiedzę, której na dzisiaj nie posiadamy. Stosowny jest przykład, 
który podała pani radna Kocot, mamy decydować o środkach nie wiedząc jakie one są. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Rada ma się zająć uchwałą rodzącą skutki finansowe i pani skarbnik nie przedstawia skąd 

biorą się środki. Rada moŜe podejmować uchwałę znając pokrycie w budŜecie. Pani skarbnik 
powinna powiedzieć, Ŝe nie mamy na to środków. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Z częścią wypowiedzi zgadzam się, istotnie tryb przyjmowania jest nagły bez omawiania 

tematu. Jednak zmusiła nas do tego sytuacja klubu, który musi znać odpowiedzi na pewne 
pytania. Liczę, Ŝe ta uchwała będzie pewnym sygnałem dla klubu ze strony miasta czy 
chcemy pomagać. Nie ma tu w tym momencie środków i dlatego pisze, Ŝe środki przydzieli 
Rada. JeŜeli zostanie podjęta, to na następną sesję przygotujemy stosowne zmiany w 
budŜecie. Nie ma tu nigdzie nakazu, jest zaznaczone, Ŝe Burmistrz moŜe przyznać 
stypendium, jest to tryb dopuszczający. 

- Sytuacja klubu jest bardzo trudna i jeŜeli nie znajda się sponsorzy to nawet nasza pomoc 
moŜe być niewystarczająca. Sądzę, Ŝe powinniśmy zrobić wszystko, aby pomóc i to jest 
właśnie sposób na pomoc. Szukałem przykładów dofinansowania druŜyn i znalazłem je np. w 
Polkowicach czy w Jaworznie jest to zaakceptowane przez nadzór, jest to forma pomocy. 
Wiem, Ŝe projekt jest niedoskonały, ale oparty na tych przykładach. Ten projekt nie jest pisany 
pod konkretny klub, to co zarzucała pani Kosmala, ale popiera wszystkie formy sportu, 
równieŜ indywidualne. 
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- Pan radny Gawroński mówił o klubie miejskim, nie ma takich klubów i być nie moŜe. Jest 
róŜnica między klubami i stowarzyszeniami, z tym, Ŝe kluby musza spełnić większe 
wymagania – musza mieć osobowość prawną, ale teŜ są wyŜszą formą stowarzyszenia. Kluby 
i stowarzyszenia maja taki sam zarząd. 

- Środki finansowe zostały przewidziane na działalność klubu 120 tys. bezpośrednio na 
działalność klubu i wyczerpał ja w połowie zostało 60 tys. na drugie półrocze. JeŜeli 
przekaŜemy jako dotacje to nie moŜe wydać tego na płace. JeŜeli będzie w stypendiach to 
moŜe wydać na płacę. Nie znaleźliśmy sposobu na dofinansowanie promocji, radca prawny 
nie chciał się podpisać pod Ŝadnym projektem. Innych pieniędzy w budŜecie nie ma, liczymy 
na większe przychody z fotoradaru, wtedy moŜemy przekazać więcej. Na następnej sesji 
będziemy występować o przesunięcie środków z promocji. Wiem, Ŝe klub liczy na więcej, ale 
innych deklaracji przyjmować nie moŜemy.  

- Średnia płaca teŜ została przepisana z uchwały polkowickiej i jest to 2,4 tys.  na czwarty 
kwartał i mógłby najlepszy zawodnik mieć do 5 tys. Zawsze ten podział będzie wynikał z 
jakości zawodnika. Środki przyznawane byłyby w cyklu rozrywkowym i miesięcznym czyli na 
cały sezon lub pół sezonu. 

- Państwo wiedzą juŜ wszystko. JeŜeli podejmiecie negatywną decyzję będzie to sygnał dla 
klubu, Ŝe raczej na pomoc miasta nie moŜe liczyć. 

 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Głosując chcemy być wiarygodni, bo to pan nas studził przed powstaniem klubu. Za kilka lat 

ktoś będzie chciał nas rozliczać za sytuację w klubie. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Był konkurs na dotację i klub go wygrał - dostał 200 tys. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Są dwa kluby na koszykówkę jest 120 tys. podzielone na dwie części dostał 60 tys. na drugie 

60 tys. będzie ogłoszony i ma szanse je uzyskać. MCKS 200 tys. i Górnik Piaski uzyskał 30 
tys. W CKS 1924 jest 30 zawodników, a w pozostałych jest 300 zawodników to jest taka 
drobna róŜnica, o której pani Kosmala zapomniała. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Takie stypendia były tez kiedyś i przydzielało się je zawodnikom określonej klasy. Takie 

stypendia pomogą lepiej się przygotować do uzyskania określonego wyniku. Pan Świątek 
powiedział, Ŝe nie ma pieniędzy jest 180 tys. i łatwiej to przydzielić jako stypendium niŜ w inny 
sposób. Nieprawda jest, Ŝe ma to starczyć na jeden miesiąc. Cały czas szukamy sponsora 
strategicznego. Im wyŜej się zachodzi tym łatwiej o sponsora i otym jestem przekonany. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Był wniosek formalny, aby skorygować porządek obrad. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Proszę powiedzieć po co. Jest 180 tys. i jest kwestia, Ŝe te pieniądze moŜna przekazać dla 

klubu. 
 
Jerzy Rebeta   - Rebeta  
 
- Proszę sobie przypomnieć początek tego tematu. Nie po to jest to w porządku, aby teraz 

przekładać. Ten projekt niewiele się róŜni od pierwszej wersji. Burmistrz podpisuje się pod 
projektem. Ojców sukcesu jest wielu, ale pod takim projektem nikt nie chce się podpisywać. 
Radar teŜ był popierany a okazuje się, Ŝe jest mało. Dlatego proszę o zastanowienie się i nie 
przesuwanie w przyszłość, na Komisji tez nic nie wymyślimy.  
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GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Pan Rebeta mówi o początkach. Ja pamiętam, co mówił na początku Burmistrz jeŜeli znajda 

się pieniądze na początek, a potem braknie to będzie się mówiło Ŝe to wina Burmistrza. 
Dostaliśmy zapewnienie, Ŝe są sponsorzy. Dzisiaj dyskutujemy nad projektem, a w czerwcu 
jest sesja dotycząca sportu w mieście. Mowa jest o stypendiach w wysokości 2,4 tys. ja bym 
chciała, aby takie sumy otrzymywali nauczyciele. Dodatkowo chcę wiedzieć jakie kwoty będzie 
to powodować dla budŜetu. Na dzień dzisiejszy jest 120 tys., ale moŜe być więcej. Mamy 
sesję odnośnie sportu. 

 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- Słucham wszystkich wypowiedzi. Otrzymaliśmy zobowiązanie. To jest I liga. Jak gdzieś jadę 

pytają się mnie jak to jest, Ŝe w Czeladzi macie I ligę. Trzeba powiedzieć istniejemy dalej, albo 
zmykamy działalność. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Rozumiem zaangaŜowanie, ale równie dobrze moŜemy to zrobić za miesiąc. Zwłaszcza w tym 

wypadku rozumność powinna zabezpieczyć istnienie tego klubu, nie na miesiąc, ale na lata. 
Burmistrz powiedział, ze przygotuje projekt zmian w budŜecie.  

- Proszę prowadzić ta sesję w obrębie przepisów, skoro padł wniosek to powinien być 
przegłosowany. 

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Wniosek będzie głosowany, ale na razie trwa dyskusja i nie mogę jej przerywać. 
 
Krzysztof Francikowski - Radny  
 
- Stawiam wniosek o zamknięcie dyskusji i przejście do głosowania nad wnioskiem. 
 
Tomasz Słu Ŝałek  - trener CKS 1924 Czelad ź 
 
- Mówimy tu o wirtualnych pieniądzach dostaliśmy od państwa 220 tys. na II ligę. Teraz 

mówicie, Ŝe to ma być na I ligę. Mamy nie popłacone zobowiązania. Liczyliśmy, Ŝe pieniądze 
dostaniemy od stycznia do kwietnia. Pieniądze z radaru miały być na koszykówkę, dzisiaj juŜ o 
tym się nie mówi. W takiej sytuacji jako zarząd klubu będziemy musieli zrezygnować musimy 
być wiarygodni, moŜe to być w postaci stypendiów. Nikt nie zapytał ile kosztuje I liga – 600 
tys. to jest minimum. Sezon trwa od sierpnia do maja i w tym okresie musimy mieć pieniądze. 
Sponsorzy musza wypracować od 200 do 300 tys. Chciałbym aby podjęto decyzję. JeŜeli 
będzie państwa potwierdzenie, Ŝe pieniądze z radaru będą na koszykówkę i wtedy moŜemy 
się podjąć dalszych działań.  

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Chciałem wrócić do rzeczy podstawowej, jeŜeli uznamy te stypendia to te 180 tys. moŜna 

będzie rozdysponować. Nie widzę sensu przenoszenia na następną sesję. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Głosujmy wniosek o przekazanie tego na następną sesję i omówienie tematu na Komisjach. 
- Zgadzam się, Ŝe pieniądze z fotoradaru miały iść na koszykówkę i mieliśmy takie 

zapewnienia. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Wpływy z fotoradaru na planowane 600 tys., a do końca kwietnia jest 68 tys. co stanowi 11%. 

Dodatkowo zadaniem miasta nie jest utrzymywanie zespołu koszykówki. MoŜemy jedynie 
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zlecać pewne zadania. Nie moŜna teŜ finansować rachunków, konsultowaliśmy to z RIO, nie 
moŜemy teŜ tego robić wstecz.  

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Głosujmy wniosek radnej Strączek. 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przystępujemy do głosowania wniosku radnej Strączek o przesunięcie projektu na następną 

sesję po uprzednim omówieniu przez Komisje. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
7 radnych głosowało za 
10 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie  została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do głosowania uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu przyznawania, 

wstrzymywania i cofania oraz wysokości stypendiów sportowych. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
10 radnych głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta 

umowy na dofinansowanie przedsięwzięcia p.n. Modernizacja i rozbudowa kompleksu 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przy ul. Sportowej. Czy są jakieś pytania. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 12 radnych/ 
 
10 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2005 r. 
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Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia zmiany w budŜecie wraz z autopoprawkami/ 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Mowa było, Ŝe państwo nie jesteście przeciwko budowie boiska. Pojawiły się dodatkowe 

środki więc postanowiliśmy rozpocząć to zadanie teraz. Środki pochodzą z Ministerstwa – 350 
tys. subwencji. Są to pieniądze na utrzymanie niepełnosprawnych. Środki, które  
przeznaczyliśmy na oświatę wystarczą beŜ tych 350 tys. więc chcemy je wykorzystać na 
boisko. Kolejne 140 tys. są z decyzji rządu, który postanowił przekazać na doŜywianie dzieci w 
szkołach. W naszym budŜecie te środki były juŜ zabezpieczone. Zatem są to wolne środki, a w 
drugiej połowie dostaniemy jeszcze 100 tys. Zatem za 450 tys. chcemy wybudować boisko. 
Liczymy, Ŝe oddamy to do uŜytku w nowym roku szkolnym. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Czy subwencje celowe moŜna przeznaczać na inwestycje? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Subwencja jest na płacę, ale my mieliśmy juŜ pieniądze w budŜecie na ten cel. Przesuwamy 

środki nasze na boisko, a subwencja pozostaje na dopłatę. 
 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Czy zmieniła się kwota dopłat na dzieci niepełnosprawne? Jaka to jest róŜnica. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jest to kwota łączna, więc nie wiem ile to wynosi, jednak mamy tych dzieci około 30-40 i 

stanowi to nieznaczną część tej kwoty. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Na Komisji Finansowej analizowaliśmy budŜet za I kwartał. Z analizy wynika, Ŝe jest 

zrealizowany w wysokości 5% na poziomie dochodów na poziomie 21%, po stronie wydatków 
około 30%. Chce przedstawić ta informację i stanowisko Komisji, która wyraziła 
zaniepokojenie. Nie było Burmistrza i Skarbnika. W tej kwestii powinniśmy być bardzo 
ostroŜni. JeŜeli zachowa się taka tendencja to na koniec roku będziemy musieli znaleźć środki 
na dofinansowanie pomocy społecznej. Nasza dbałość o oświatę powoduje, Ŝe wydajemy 
więcej pieniędzy niŜ mamy dotacji. Proszę Radę o ostroŜność. 

 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Od kogo zaleŜy gdzie stoi fotoradar. MoŜe on jest źle ustawiany. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Ja juŜ wyraziłem opinie na temat tego co mówi pan Świątek. Fotoradar jest ustawiany w 

miejscach najniebezpieczniejszych dla naszych mieszkańców. Będziemy starali się 
zaktywizować jego działalność. Chcieliśmy aby było bezpieczniej i tak się dzieje. 

- Mamy sprawozdanie za I kwartał i z niego wynika, Ŝe dochody wykonaliśmy na 24,7% czyli 
minimalne wahnięcie. W lipcu jest kolejny przetarg na grunty i liczymy na większe 
zainteresowanie inwestorów. Są wolne środki i przekazujemy je na ten cel. Spodziewałem się 
pytań czy nie zabieramy z pomocy społecznej, ale wszystko wskazuje, Ŝe pieniędzy 
wystarczy. TakŜe nie ma tych problemów, o której mówił pan Świątek. W Będzinie juŜ 3 szkoły 
maja boiska, a my Ŝadnego.  

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
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- Mam prośbę o podwyŜki dla pracowników administracji oświaty, pan Burmistrz obiecał, Ŝe w 

maju będzie analiza i w związku z tym mam nadzieję, Ŝe uda się przeforsować jakieś 
podwyŜki. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Przygotowujemy wprowadzenie funduszu premiowego w wysokości 3%. Będzie to 

przekazywane dyrektorowi, który to rozdysponuje dla najlepszych pracowników. Jest to 
przewidziane od września i środków na ten cel nam starczy. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Proszę o rozwaŜenie moŜliwości przekazania kwoty 115 tys. z nadwyŜki na utrzymanie dróg. 

ZIK zrobił dość duŜo, ale potrzeby są znaczne. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia zmiany w budŜecie wraz za autopoprawkami/ 
 
Teresa Kosmala  - Radny  
 
- Wszystko jest w jednym projekcie wraz z autopoprawkami. Trzeba przyjąć lub odrzucić całość. 

Lepiej byłoby gdyby było w róŜnych projektach. Potem jesteśmy odpowiedzialni. Dlatego będę 
głosowała przeciwko tym zmianom. 

 
Krzysztof Francikowski - Radny  
 
- Czy nie moŜemy rozdzielić tego na dwie autoporawek a potem projektu i taki stawiam 

wniosek. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Autoporawka nr 2 to jest tylko zapis techniczny. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Myślę, Ŝe jedyna wątpliwość budzi przeniesienie zaoszczędzonych środków z ZIK, ale my 

pamiętamy o drogach i jeŜeli pojawia się wolne środki to będziemy dawać je na drogi. Te 
zakup teŜ wiąŜą się z drogami np. pług. Proszę, aby ze względu na niewielka kwotę nie obalać 
całej uchwały 

 
Krzysztof Francikowski - Radny  
 
- Wolałbym głosować oddzielnie byłoby to korzystniejsze. JeŜeli tak nie moŜna to trzeba będzie 

głosować całość. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Co budzi pana wątpliwości? 
 
Krzysztof Francikowski - Radny  
 
- Chodzi mi o § 2 – przekazanie kwoty 100 tys. zasiłki w naturze, w poprzednich budŜetach tez 

chciałem w tym dziale zwiększać wydatki. UwaŜam, Ŝe oszczędzanie w tej pozycji jest 
nieuzasadnione. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
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- Kwota całego budŜetu zwiększy się w tym zakresie o 150 tys. mimo tego przesunięcia. 
Pójdzie to na dodatki celowe.  

 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
  
- Przechodzimy do głosowania projektu uchwały w sprawia zmian w budŜecie na rok 2005 wraz 

z autopoprawkami. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
4 radnych głosowało za 
10 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Marian Kita    -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałem złoŜyć wyrazy współczucia dla radnego Świątka, któremu w ostatnich dniach zmarła 

matka. 
- Stwierdzam, Ŝe nie ma innych tematów i zamykam posiedzenie LIV Sesji Rady Miejskiej. 
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